
Notulen MR vergadering
Datum: 10-10-2023
Notulist: Antoinette
Aanwezig: Nelleke, Esther, Jacob-Jan, Antoinette

Nr Onderwerp Actie/Besluit

1 Welkom en opening

We heten Jacob Jan Dogterom (vader Floris van KK)
welkom als ons nieuwe MR-lid.

jacobjan@vofdogterom.nl

2 Notulen vorige vergadering vaststellen
Zie: 230620 Notulen Vergadering 5

● Gymdocent voor dinsdag aangesteld. zie punt 6
● Wat is de verwachting van het leerlingenaantal in 5

jaar. Misschien ook meer toeloop als de NPO gelden
gaan vervallen.

● MR vraagt ook hoe wij ons beter zichtbaar kunnen
maken in onze regio. Denkend aan de krant/media/FB
etc.

3 Jaarplanner 2023-2024

Slot Jaarplanner Ark MH 2023-2024 vs 23-8  .p…

Ter kennisgeving

4 Pensioendatum Piet en opvolging
Door dhr. Jan Winters - interim bestuurder CSG De
Waard(online)

Procedure:
Uitleg procedure door Interim Jan Winters.
Gedragen profiel maken in de komende drie maanden.

https://docs.google.com/document/d/1YGb9vMaYMr9AVcto1AFUuzkhPkNrsPxbHP3ajz15eYk/edit
https://drive.google.com/file/d/1NQG3LCdJWybPaPwmNkQ55xjwG327Fril/view


Wensen vanuit het team/MR/ OR inventariseren.
Uitkomst Inventarisatie naar HR CSG De Waard
Vacature opstellen en hierna werving en selectie.
Er wordt een adviescommissie samengesteld. Ook één
afgevaardigde van MR geleding neemt hierin plaats.

5 Harmonisatie WTF - toelichting Ter kennisgeving

6. Personeelsgeleding:

Nieuwe gymdocent op dinsdag - Melike Briegoos
Voorheen stagiaire CIOS bij ons op school.
Kan ook ingezet worden als onderwijsassistente.

Ter kennisgeving

7. Verbeterthema “Prikkelverwerking”:

Studiedag 21-9:Sensorische Integratie
Informatieavond 2-10:Presentatie Prikkelverwerking &
Materialen in de school en toepassing.

Ter kennisgeving
De school gaat dit komende jaar werken aan twee grote
verbeterthema’s:

1. Prikkelverwerking
2. Digitale geletterdheid en ICT

Via de gemeente heeft de school een budget gekregen voor
het eerste thema. Er zijn mooie dingen aangeschaft; stilte
(werk)hoeken/ statafels/ deskbikes/ friemel materialen/mand
schommel enz.
Tijdens de studiedag en de infoavond heeft Corine Snoek
(kinderfysio) een presentatie gegeven over
“Prikkelverwerking”.

Ouders geven aan dat de presentatie tijdens de
informatieavond interessant was en zeker veel herkenbaar is
in de prikkelverwerking bij de kinderen. Ook leuk om het
materiaal te kunnen zien in de klassen en school. De tijd om



kennis te maken met de groepsleerkracht/onderwijsassistent
was helaas kort.

8. Corona seizoen, zijn er protocollen voor komend
seizoen?

Vraag voor de eerstvolgende teamsessie. Gaan we denken
aan een protocol en kunnen we dit standaardiseren?
Wordt meegenomen als punt voor de studiedag.

9. Rondvraag: Wat is het voorstel voor een nieuwe functieverdeling van de
MR?
Esther stelt voor om notulist te worden.
Voorzitter is nog vacant.
Een aantal leden zijn geïnteresseerd in het volgen van een
cursus voor de MR. Wordt nagevraagd.


